
 
 
 
 
 

                              Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Utvalg for oppvekst og utdanning 
Møtested: Bjugn rådhus, Tinbua 
Dato: 02.12.2019 
Tid: 13:00 – 15:15 

 
 

Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Fredrik Sandness Leder AP 
Hanne Koksvik Høysæter Nestleder SP 
Lasse Dimitrij Henriksen Medlem AP 
Ole Graneng Medlem SP 
Ann Elisabeth Solbue Valaas Medlem SP 

 
 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Erika Sveen Lyngen MEDL H 
Ragnar Grønås MEDL SV 

 
 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Magdele Presthus Johansen Kommunalsjef 
Anne Murvold Risvik Rådgiver 
Anne M. Standahl Møtesekretær 

 
 

Merknader: 
 Ingen merknader til innkalling og sakliste 

 
  



 
 
 
 

Saksnr Innhold Lukket 

PS 19/1 Prisbok 2020 Ørland kommune  

PS 19/2 Budsjett 2020 - økonomiplan 2020 - 2023  
 
 
 
Orienteringssaker: 
 

 Kommunalsjefen orienterte om organiseringen av oppvekstenheten i nye Ørland kommune og 
hvilke ambisjoner man har for enheten. 

 
 Drøfting av felles ordensreglement for skolene i Ørland kommune. 

Det legges opp til involvering av skolene, rektorene, elevråd, ungdomsråd, SU, KFU og 
hovedutvalget. 
Utvalget anbefaler felles reglement for skolene og at det forankres i kommunestyret. 
 

 Kommunalsjefen orienterte om at det er opprettet et kommunalt foreldreutvalg, KFU for 
oppvekst. 
Foreldreutvalget gis talerett i utvalget for oppvekst og utdanning. 
 

 Utvalget for oppvekst og utdanning ønsker å besøke alle oppvekstenhetene i den nye 
kommunen. 
 
 
 

Neste møte vil bli mandag 27. januar kl. 1300. 
 
Møtene for utvalget vil bli lagt på mandager kl. 1300 ca. en gang pr. måned. 
Videre møteplan vil bli lagt når møteplanen for kommunestyre og formannskap er vedtatt. 

 
 

  



 

PS 19/1 Prisbok 2020 Ørland kommune 

Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst og utdanning - 02.12.2019  
 
Behandling: 
Omforent forslag: 
Kommunalt FAU må gis mulighet for å uttale seg om endringene (antall inntak og stengt i alle 
skoleferier) som gjelder SFO. Uttalelsen må være klar før behandling i kommunestyret. Utvalget ber 
administrasjonen legge frem tall på hva foreldrebetalingen blir dersom man har 2 inntak i året og har 
sommerstengt i de samme ukene som barnehagene, dvs. 3 uker om sommeren, og ellers har åpent i 
skoleferiene.  
 
Votering  
Omforent forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Kommunalt FAU må gis mulighet for å uttale seg om endringene (antall inntak og stengt i alle 
skoleferier) som gjelder SFO. Uttalelsen må være klar før behandling i kommunestyret. Utvalget ber 
administrasjonen legge frem tall på hva foreldrebetalingen blir dersom man har 2 inntak i året og har 
sommerstengt i de samme ukene som barnehagene, dvs. 3 uker om sommeren, og ellers har åpent i 
skoleferiene.  
 
 
 
 

PS 19/2 Budsjett 2020 - økonomiplan 2020 - 2023 

Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst og utdanning - 02.12.2019  
 
Behandling: 
Omforent forslag: 
Utvalget ser med bekymring det store nedtrekket som foreslås innenfor oppvekst og utdanning, og 
spesielt redusering av grunnbemanning. 
 
Utvalget ønsker følgende bestilling: 
 Beregning på hvor mye innsparing det vil utgjøre med å stenge allerede tomme avdelinger i 

barnehagene 
 Innsparing på vikarbruk kontra bruke ansatte fra andre skoler, evt. justering av 

deltidsstillinger 
 Utvalget ber administrasjonen legge frem tall på hva det vil koste å ha å ha 2 og 4 inntak i 

året og har sommerstengt i 3 uker i barnehagene. 
 Kommunalt FAU må gis mulighet for å uttale seg om endringene (antall inntak og stengt i 

alle skoleferier) som gjelder SFO. Uttalelsen må være klar før behandling i kommunestyret. 
Utvalget ber administrasjonen legge frem tall på hva foreldrebetalingen blir dersom man 
har 2 inntak i året og har sommerstengt i de samme ukene som barnehagene, dvs. 3 uker 
om sommeren, og ellers har åpent i skoleferiene.  

 
Votering  
Omforent forslag enstemmig vedtatt. 
  



 
Vedtak: 
Utvalget ser med bekymring det store nedtrekket som foreslås innenfor oppvekst og utdanning, og 
spesielt redusering av grunnbemanning. 
 
Utvalget ønsker følgende bestilling: 
 Beregning på hvor mye innsparing det vil utgjøre med å stenge allerede tomme avdelinger i 

barnehagene 
 Innsparing på vikarbruk kontra bruke ansatte fra andre skoler, evt. justering av 

deltidsstillinger 
 Utvalget ber administrasjonen legge frem tall på hva det vil koste å ha å ha 2 og 4 inntak i 

året og har sommerstengt i 3 uker i barnehagene. 
 Kommunalt FAU må gis mulighet for å uttale seg om endringene (antall inntak og stengt i 

alle skoleferier) som gjelder SFO. Uttalelsen må være klar før behandling i kommunestyret. 
Utvalget ber administrasjonen legge frem tall på hva foreldrebetalingen blir dersom man 
har 2 inntak i året og har sommerstengt i de samme ukene som barnehagene, dvs. 3 uker 
om sommeren, og ellers har åpent i skoleferiene.  

 
 
 

 


